
  Björkenäs Villaförening 

  

       Årsmötesprotokoll 2018-04-24, på Kalmar Golfrestaurang. 
 

1.  Mötet öppnades av ordförande Staffan Karlsson och alla hälsas välkomna! Fråga om 
mötets behöriga utlysande. Mötet ansågs behörigt utlyst. 
 

2. Till mötets ordförande valdes Staffan Karlsson och till sekreterare valdes Lena Nashed. 
 

3.Till justerare valdes Mikael Henningsson . 
 

4. Verksamhetsberättelsen gicks igenom av ordförande.  Vid årets utgång hade föreningen 
95 betalande medlemmar. På Björkenäs finns 135 hushåll. Styrelsen har under året arbetat 
med frågor gällande lekplatsen tex röjning av sly och en ny större lekställning, inlämnat 
förslag till kommunen om anläggning av cykelbana från Björkenäs till  daghemmet 
Ljusglimten. Kommunen behandlar denna fråga under maj månad. Carl Johan Rydh berättar 
om arbetet med grannsamverkan och rekommenderar oss att ladda ner appen: 
https:// coyards.se/ sök efter ”Björkenäs” och följ instruktionerna. I appen kan man få 
information om grannsamverkan, inbrott m.m. Det finns en nödknapp som man kan trycka 
på vid inbrott? Det finns även en liknande app för båt etc: https://coboats.se/.  Mikael 
berättar om nya hemsidan www.bjorkenas.nu. Om du har bilder eller annan information 
vänligen kontakta Mikael. Resultat-och balansräkning gås igenom. Styrelsen har avslutat 
gamla kontot på SEB och öppnat ett nytt hos Nordeabanken. Under året har föreningen haft 
sedvanliga utgifter för  midsommar- och grillfest, sand och jord 3 800 kronor och gick med 
ett plusresultat på 515 kronor. Föreningen har ett plussaldo på ca 37 000 kronor. 
 

5. Revisionsberättelsen lästes upp av revisor Gunvor Höckerfelt  som menar att allt har 
skötts i god ordning och föreslår full ansvarfrihet för styrelsen.  
 
6. Årsmötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen.  
 

7. Val av styrelse. Staffan Karlsson ordförande, Håkan Song Sandberg kassör, Mikael 
Henningsson och Jimmy Rydelius valdes på 2 år. Lena Nashed sekreterare, Linda Landmark 
och Carl Johan Rydh valdes på 1 år. Robin Quiros lämnar således sitt uppdrag och ny 
styrelsemedlem Jimmy Rydelius välkomnas. 
 
8. Revisor Gunvor Höckerfelt sitter kvar på 2 år. 
 

9. Till valberedning valdes Lina Hellström och Christer Kvillner. 
 

10. Årsavgiften är oförändrat 100 kronor/ år. 
 

11. Övriga frågor. Håll hastigheten på Björkenäsvägen och stanna vid skyltarna vid guppet 
och vid mötesskyltarna vid möte! Bättre grusning av gångstigen och skogsröjning främst på 
den norra delen önskas. Urban Wiklöf erbjuder sig att kontakta kommunen. Kaniner! Vad 
kan vi /kommunen gör åt problemet? Vi fortsätter att bidra till sand på norra badplatsen. 
Norra Björkenäs småbåtsförening öppnade till dialog om hjälp med skötsel av brygga och 
badplats.Bokbussen har annonserat att det är för få låntagare på Björkenäs och att det 
därför finns risk att den turen dras in. Gå gärna dit och låna, böcker, ljudböcker, tidsskrifter 
m.m. Vårterminens tider är varannan torsdag (jämn vecka) 14/6 och 28/6 kl. 17.30-18.15. 
Höstens tider finns på statsbibliotekets hemsida. 



12. Förslag: Valborgsmässoeld önskas till nästa år. Finns det någon frivillig som vill ordna 
med detta? Tillstånd måste då sökas. Bastu. Flera boende önskar en gemensam bastu t.ex. 
vid lilla badplatsen. Finns pengar och engagemang? Föreningen skall undersöka 
möjligheterna. 
 

13. Mötet avslutades med efterföljande fika. 

  

  
 
 

Sekreterare                                  Ordförande                            Justerare 
 
 

  

----------------------------                ---------------------------           ------------------------------ 

 Lena Nashed       Staffan Karlsson        Mikael Henningsson 

 


